

Ekaterina Sisfontes (concept) made by Alena Tereshko and Kolya Sadovnick

Telepathy

This is not the first attempt by the artist to convey thoughts at a distance. This time, you as a viewer become part of my project.

I ask you to choose a pair for yourself. Perhaps it will be a person close to you, perhaps not at all familiar to you.

You just have to sit under the helmet and start the watch at the same time. You have five minutes to convey your thoughts in full concentration and receive the thoughts of your counterpart.

The apparatus we use created based on the already existing "Thought Amplifier" (henceforth TA) of the Soviet era. Some details been updated, but the essence remains the same. TA firstly was created by Soviet scientists in the X secret laboratory and has been tested many times with excellent results.

Unfortunately, during the so-called "Perestroika", the project to strengthen the Mind was abandoned due to lack of need.

It seems to us that conveying our thoughts without distortion is an absolute necessity for full-fledged communication.

We ask you to participate in the project without fear of listening and recording of the information.

We ask you to cast aside doubts and, without choosing a topic of conversation in advance, try to convey your thoughts with a stream of consciousness.

We also ask you to complete the results questionnaire.

Екатерина Сисфонтеc (концепт) создано Алёной Терешко и Колей Садовником

Телепатия

Это не первая попытка художника передать мысли на расстоянии. В этот раз вы, как зритель становитесь частью моего проекта.

Я прошу вас выбрать себе пару. Возможно это будет близкий вам человек, возможно совсем вам незнакомый.

Вам просто надо сесть под шлем и одновременно завести часы. У вас есть пять минут что бы в полной концентрации передать свои мысли и принять мысли вашего визави.

Аппарат, используемый нами, был создан на основе уже существовавшего «Усилителя мыслей» (отсюда и в дальнейшем УМ) советской эры. Некоторые детали были обновлены, но суть осталась та же. УМ был создан советскими учеными в секретной лаборатории X и был неоднократно опробован с прекрасными результатами.

К сожалению, вовремя так называемой «Перестройки» проект по усилению УМа был заброшен за отсутствием надобности.

Нам кажется, передавать свои мысли без искажения является безусловной необходимостью для полноценной коммуникации.

Мы просим вас участвовать в проекте без опасения прослушивания и записи информации.

Просим вас откинуть сомнения и, не выбирая заранее темы разговора, попробовать передать ваши мысли потоком сознания.

Мы просим вас также заполнить вопросник по результатам.